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Protokół Nr IX/07 
sesji Rady Miejskiej w Czempiniu  
odbytej w dniu 31 maja 2007 roku  

o godzinie 17.00 w Urzędzie Gminy w Czempiniu  
 

 
Obrady rozpoczęto w dniu 31 maja 2007 roku o godzinie 17.00. 
Obrady zakończono w dniu 31 maja 2007 roku o godzinie 18.15.  
W IX sesji Rady Miejskiej udział wzięło 15 radnych. 
Ponadto, uczestniczyli w niej: 

• Burmistrz Gminy Czempiń – Dorota Krystyna Lew; 
• Skarbnik Gminy Czempiń Agata Cichocka – Augustyniak; 
• Radca prawny – Ewa KsiąŜkiewicz; 
• Kierownik Posterunku Policji w Czempiniu – Dariusz Piotrowski; 
• Dyrektorzy Gminnych Jednostek Organizacyjnych, 
• Kierownicy Referatów Urzędu Gminy w Czempiniu,  
• Sołtysi i Przewodniczący Zarządu Osiedla w Czempiniu, 
• Dziennikarze, 
• Mieszkańcy gminy Czempiń. 

 
Do punktu 1 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz w dniu 31 maja 2007 
roku o godzinie 17.00 otworzył IX sesję Rady Miejskiej i po powitaniu radnych oraz gości 
oświadczył, Ŝe zgodnie z listą obecności, aktualnie w posiedzeniu uczestniczy 15 radnych, co 
wobec ustawowego składu Rady wynoszącego 15 osób stanowi quorum pozwalające na 
podejmowanie prawomocnych uchwał.  
Lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu. 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz zaproponował, aby Rada 
Miejska w Czempiniu na sekretarza obrad IX sesji powołała Wiceprzewodniczącego Rady 
Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława Sztukowskiego, który wyraził zgodę na 
pełnienie tej funkcji.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: jednogłośnie powołała na 
sekretarza obrad VIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego.    

 
Do punktu 2 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu otrzymali porządek obrad IX sesji i do przedłoŜonego projektu 
uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w  obecności 15 radnych przyjęła jednogłośnie 
porządek obrad IX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu, który przedstawiał się              
w sposób następujący: 
 

1. Otwarcie obrad.  
2. Przedstawienie porządku obrad. 
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3. Przyjęcie protokołu VIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu. 
4.    Interpelacje i zapytania radnych.  
5.    Podjęcie uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok.  
6. Podjecie uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu 

Poręczeń Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu. 
7. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czempiń w Wojewódzkim 

Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poŜyczki na 
sfinansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami             
w Czempiniu przy ul. Tarnowskiej – Etap III (grunty wsi Piechanin). 

8. Podjęcie uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czempiń w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poŜyczki na 
sfinansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami             
w Czempiniu przy ul. Kościańskie Przedmieście – Etap II”. 

9. Podjęcie uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej              
w Czempiniu. 

10. Podjecie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń. 

11. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Marianowi Wojciechowskiemu. 

12. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Bogdanowi Kaweckiemu.  

13. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Januszowi Dutkiewiczowi.  

14. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Grzegorzowi Marciniakowi. 

15. Podjęcie uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Aleksandrowi Wielińskiemu.  

16. Sprawozdanie z działalności Burmistrza Gminy Czempiń w okresie międzysesyjnym.  
17. Sprawozdanie Przewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu z działalności                     

w okresie międzysesyjnym.  
18.  Odpowiedzi na interpelacje i zapytania radnych.  
19.  Wolne głosy i wnioski.  
20. Zakończenie sesji.  

 
Do punktu 3 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował 
zebranych, Ŝe zapoznał się z protokołem z VIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu i uznał, Ŝe 
jest on zgodny z przebiegiem VIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu.  
 
Wiceprzewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Przemysław Sztukowski 
poinformował zebranych, Ŝe zapoznał się protokołem z VIII sesji Rady Miejskiej                      
w Czempiniu, który jest zgodny z przebiegiem VIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu                   
i wniósł o przyjęcie go przez Radę Miejską w Czempiniu bez odczytania.  

 
Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie przyjęła protokół 
z VIII sesji Rady Miejskiej w Czempiniu odbytej w dniu 24 kwietnia 2007 roku.  
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Do punktu 4 porządku obrad: 
 
Interpelacje i zapytania zgłosiło 4 radnych: 
 

1. Radny Maciej Głochowiak w sprawach:  
� zebrania ziemi z pobocza drogi w Jasieniu wzdłuŜ stawu; 
� wyrównanie drogi tzw. gospodarskiej w Jasieniu wzdłuŜ stawu; 
�  przycięcie Ŝywopłotu w Jasieniu; 

2. Radny Krzysztof Giemza w sprawach: 
� podjęcie interwencji w sprawie wykoszenia poboczy drogi Głuchowo – 

Czempiń; 
� podjęcie interwencji w sprawie wykoszenia połączenia drogi krajowej                    

i wojewódzkiej w Głuchowie (wysepki); 
� udzielenie odpowiedzi na pytanie, czy wyjaśniono sporne sprawy dotyczące 

budowy drogi na osiedlu K. Dobruckiego w Głuchowie; 
3. Radny Piotr Wojciechowski w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, dlaczego             

z Urzędu Gminy w Czempiniu został wyprowadzony punkt Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego. 

4. Radny Przemysław Sztukowski w sprawie: 
� wystąpienia do odpowiednich firm kolejowych w sprawie usunięcia drzew 

rosnących w pasie kolejowym wzdłuŜ posesji przy ulicy Kolejowej                          
w Czempiniu.  

 
Do punktu 5 porządku obrad:  
 
Do projektu uchwały w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – 
Augustyniak uwag nie wniesiono.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/40/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie zmian budŜetu i w budŜecie gminy Czempiń na 2007 rok 
przedstawioną przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak.  
Uchwała stanowi załącznik nr 2 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 6 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew uwag nie wniesiono.  
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe radni 
Rady Miejskiej w Czempiniu przeanalizowali projekty uchwał na dzisiejszą sesję Rady 
Miejskiej w Czempiniu podczas wspólnego posiedzenia Komisji Rady w dniu 30 maja 2007 
roku.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/41/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie zwiększenia udziałów w Samorządowym Funduszu Poręczeń 
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Kredytowych Sp. z o.o. z siedzibą w Gostyniu przedstawioną wraz                                 
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 3 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 7 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czempiń w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poŜyczki na sfinansowanie 
inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami w Czempiniu przy ul. 
Tarnowskiej – Etap III (grunty wsi Piechanin) przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez 
Skarbnik Gminy Czempiń Agatę Cichocką – Augustyniak:  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w dniu 25 października 
2006 roku została podpisana z Panem Henrykiem Paździorem umowa na wykonanie 
dokumentacji projektowo – kosztorysowej, zakres prac będzie obejmował projekt budowlany 
sieci kanalizacji sanitarnej, projekt budowlany przyłączy, kosztorys inwestorski, przedmiot 
robót. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do połowy czerwca projekt ma 
zostać przedłoŜony i natychmiast po tym nastąpi przystąpienie do ogłoszenia przetargu. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe projekt przewiduje wykonanie kolektora                    
kanalizacji sanitarnej o średnicy 200 mm, długości 287 m, 20 sztuk przyłączy 
kanalizacyjnych o średnicy 200 mm i długości 159 m bieŜących. Burmistrz Dorota Krystyna 
Lew wskazała, Ŝe w uchwale budŜetowej na ten cel zarezerwowana była kwota 110 000 zł,             
w tym 99 000 zł miało pochodzić z poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu Ochrony 
Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, który potwierdził moŜliwość przyznania 
poŜyczki  w kwocie 90 000 zł. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe dokładne koszty 
inwestycji będą znane po ogłoszeniu przetargu.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/42/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czempiń w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poŜyczki na 
sfinansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami 
w Czempiniu przy ul. Tarnowskiej – Etap III (grunty  wsi Piechanin) 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Skarbnik Gminy Czempiń Agatę 
Cichocką – Augustyniak. 
Uchwała stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 8 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czempiń w Wojewódzkim 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poŜyczki na sfinansowanie 
inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami w Czempiniu przy ul. 
Kościańskie Przedmieście – Etap II” przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz 
Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w październiku 2006 
roku została podpisana z Panem Henrykiem Paździorem umowa na wykonanie dokumentacji 
projektowo – kosztorysowej, zakres prac będzie obejmował projekt budowlany sieci 
kanalizacji sanitarnej, projekt budowlany przyłączy, kosztorys inwestorski, przedmiot robót. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe do połowy czerwca projekt ma zostać 
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przedłoŜony i natychmiast po tym nastąpi przystąpienie do ogłoszenia przetargu. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe koszt wykonania dokumentacji wyniesie 4 270 zł. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe projekt przewiduje wykonanie kolektora                    
kanalizacji sanitarnej o średnicy 200 mm, długości około 325 m bieŜących, 25 sztuk 
przyłączy kanalizacyjnych o średnicy 160 mm i długości łącznej 50 m bieŜących. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w uchwale budŜetowej na ten cel zarezerwowana była 
kwota 120 000 zł, w tym 108 000 zł miało pochodzić z poŜyczki z Wojewódzkiego Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu, który potwierdził moŜliwość 
przyznania poŜyczki w kwocie 80 000 zł. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 
dokładne koszty inwestycji będą znane po ogłoszeniu przetargu.   
 
Radny Piotr Wojciechowski wyraził pogląd, Ŝe popiera podejmowanie działań mających na 
celu zwiększenie sieci kanalizacji sanitarnej w gminie Czempiń, jednakŜe naleŜałoby znaleźć 
sposób na zachęcenie mieszkańców do przyłączania się do niej. Radny Piotr Wojciechowski 
zauwaŜył, Ŝe są w gminie Czempiń miejsca, gdzie jest moŜliwość podłączenia do kanalizacji 
sanitarnej, tymczasem mieszkańcy z niej nie korzystają i kolektory stoją puste.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe w przypadku miejsc, których 
dotyczą powyŜsze uchwały nie będzie takiego problemu, poniewaŜ są tam budowane nowe 
osiedla, których mieszkańcy na pewno skorzystają z moŜliwości przyłączenia do sieci 
kanalizacji sanitarnej. Burmistrz Dorota Krystyna Lew podkreśliła, Ŝe nie ma instrumentów, 
którymi moŜna by zmusić mieszkańców do skorzystania z takiej moŜliwości.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/43/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie zaciągnięcia przez Gminę Czempiń w Wojewódzkim Funduszu 
Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej w Poznaniu poŜyczki na 
sfinansowanie inwestycji pn. „Budowa sieci kanalizacji sanitarnej z przyłączami 
w Czempiniu przy ul. Kościańskie Przedmieście – Etap II” w przedstawioną wraz                                 
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 9 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej                          
w Czempiniu przedstawionego wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń 
Dorotę Krystynę Lew wskazała, Ŝe nieruchomość ta znajduje się w Czempiniu idąc                       
w kierunku Piotrkowic, w miejscu, gdzie miała powstać w przeszłości przedszkole.   
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/44/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie sprzedaŜy nieruchomości zabudowanej połoŜonej w Czempiniu 
przedstawioną wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę 
Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 6 do niniejszego protokołu.  
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Do punktu 10 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań 
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń przedstawionego wraz                   
z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystynę Lew: 
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe w roku 2001, kiedy uchwalane było studium 
uwarunkowań i kierunków zagospodarowania przestrzennego, nie było obowiązku 
przeprowadzenia konsultacji z mieszkańcami i było ono podejmowane zgodnie                              
z przedstawionym przez firmę projektem oraz zdaniem radnych i Zarządu Gminy. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe przedmiotowa działka leŜy przy drodze Czempiń – 
Piechanin, na tyłach nieruchomości Pana Ireneusza Sosnowskiego, stanowi własność jednego 
z mieszkańców sołectwa Piechanin; część tych ziem jest przeznaczona w studium pod uprawę 
polową, a część pod działalność gospodarczą.  Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe 
właściciel wystąpił o przekształcenie tegoŜ gruntu pod budownictwo mieszkaniowe.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/45/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie przystąpienia do sporządzenia zmiany studium uwarunkowań                       
i kierunków zagospodarowania przestrzennego Gminy Czempiń przedstawioną 
wraz z uzasadnieniem przez Burmistrz Gminy Czempiń Dorotę Krystyn ę Lew. 
Uchwała stanowi załącznik nr 7 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 11 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Marianowi Wojciechowskiemu przedstawionego wraz z uzasadnieniem wniosku                 
o nadanie medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Przemysława Sztukowskiego uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/46/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Panu 
Marianowi Wojciechowskiemu przedstawioną wraz z uzasadnieniem wniosku              
o nadanie medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego 
Uchwała stanowi załącznik nr 8 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 12 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Bogdanowi Kaweckiemu przedstawionego wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie 
medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                   
Nr IX/47/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku w sprawie 
przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Panu Bogdanowi 
Kaweckiemu przedstawioną wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie medalu 
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przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Przemysława Sztukowskiego 
Uchwała stanowi załącznik nr 9 do niniejszego protokołu.  
 

Do punktu 13 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Januszowi Dutkiewiczowi przedstawionego wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie 
medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 13 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 2 głosach „wstrzymujących się” podj ęła uchwałę                
Nr IX/48/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku w sprawie 
przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Panu Januszowi 
Dutkiewiczowi przedstawioną wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie medalu 
przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Przemysława Sztukowskiego 
Uchwała stanowi załącznik nr 10 do niniejszego protokołu.  

 
Do punktu 14 porządku obrad: 
 
Do projektu uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Grzegorzowi Marciniakowi przedstawionego wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie 
medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych jednogłośnie podjęła 
uchwałę Nr IX/49/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku              
w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Panu 
Grzegorzowi Marciniakowi przedstawioną wraz z uzasadnieniem wniosku              
o nadanie medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu 
radnego Przemysława Sztukowskiego 
Uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego protokołu. 
 

Do punktu 15 porządku obrad: 
 
 Do projektu uchwały w sprawie przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” 
Panu Aleksandrowi Wielińskiemu przedstawionego wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie 
medalu przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego Przemysława 
Sztukowskiego uwag nie wniesiono.  
 

Rada Miejska w Czempiniu w obecności 15 radnych: 14 głosami „za”, przy 
braku głosów „przeciw” i 1 głosie „wstrzymującym się” podj ęła uchwałę                   
Nr IX/50/07 Rady Miejskiej w Czempiniu z dnia 31 maja 2007 roku w sprawie 
przyznania medalu „Za zasługi dla Ziemi Czempińskiej” Panu Aleksandrowi 
Wielińskiemu przedstawioną wraz z uzasadnieniem wniosku o nadanie medalu 
przez Wiceprzewodniczącego Rady Miejskiej w Czempiniu radnego 
Przemysława Sztukowskiego 
Uchwała stanowi załącznik nr 12 do niniejszego protokołu. 
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Do punktu 16 porządku obrad: 
 
Do przedstawionej na piśmie przez Burmistrza Gminy Czempiń informacji                               
z działalności w okresie międzysesyjnym oraz wykazu zarządzeń, które stanowią załączniki 
nr 13i 14 do niniejszego protokołu: 
 
W odpowiedzi na pytanie radnego Włodzimierza Kuciaka do punktu 6 i 7 sprawozdania, 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe w przypadku posiedzenia Zarządu 
Powiatowego OSP – nie w kaŜdej gminie jest tak, Ŝe Prezesem OSP jest burmistrz i w roku 
poprzednim Zarząd Osp podjął uchwałę, iŜ w jego posiedzeniach będą uczestniczyli równieŜ 
burmistrzowie gmin, gdzie jest taka właśnie sytuacja. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe podczas spotkania omawiano szczegóły obchodów Święta OSP, które 
odbyło się w 29 maja 2007 roku, jak równieŜ wstępne przygotowania do Międzynarodowych 
Zawodów Sikawek Konnych, które odbędą się w sierpniu 2007 roku.  
 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe spotkanie z firmą CLEAN – CITY miało 
charakter roboczy, podczas którego firma zaprezentowała poszczególne etapy budowy 
wysypiska śmieci w miejscowości Mnichy wraz z prezentacją multimedialną. Burmistrz 
Dorota Krystyna Lew wyjaśniła, Ŝe spotkanie miało na celu poinformowanie przedstawicieli 
Związku o sposobie działania tej właśnie firmy, poniewaŜ wiele firm zgłasza Związkowi 
SELEKT propozycje współpracy. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe na 
początku lipca 2007 roku odbędzie się robocze spotkanie przedstawicieli gmin wchodzących 
w skład Związku z przedstawicielami trzech firm, które będą prezentowały swoją działalność                      
i sposoby współpracy ze Związkiem SELEKT , jak równieŜ propozycje dla gmin, które juŜ 
teraz mają problemy wynikające z braku miejsca do składowania odpadów, na przykład 
Luboń i Puszczykowo. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe efektem tegoŜ spotkania 
ma być podjęta decyzja o dokonaniu wyboru firmy – partnera do dalszej współpracy podjęta 
w oparciu o konsultacje z kancelarią prawną.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała na punkt 22 – „Spotkanie                    
z Kierownikiem NZOZ SILVA w sprawie RTG płuc w Jarogniewicach” zachęcając 
mieszkańców do skorzystania z moŜliwości przeprowadzenia bezpłatnych badań.   
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe druŜyna ratownictwa 
ogólnego z gminy Czempiń brała udział po raz pierwszy w VI Wojewódzkich Zawodach 
Sprawnościowych DruŜyn Ratownictwa Ogólnego wśród siedmiu druŜyn zajmując siódme 
miejsce, jednakŜe dzięki tym zawodom straŜacy poznali zapoznali się z ich organizacją                     
i przebiegiem i otrzymali równieŜ nagrody rzeczowe ufundowane przez Wojewodę 
Województwa Wielkopolskiego, który jest Szefem Obrony Cywilnej Województwa 
Wielkopolskiego.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew uzupełniając punkt 13, wskazała, Ŝe po 
uzyskaniu informacji, iŜ artysta malarz Mariusz Korbański boryka się z brakiem 
pomieszczenia na pracownię malarską, wraz z Dyrektorem Szkoły Podstawowej w Borowie 
podjęto działania, w wyniku których przeznaczono pomieszczenia poddasza szkoły na tą 
właśnie pracownię.  Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe gmina zyskała dzięki temu 
moŜliwość współpracy z artystą. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe prace 
Mariusza Korbańskiego znajdują się w kolekcjach w wielu krajach europejskich, zaś podczas 
Dni Ziemi Czempińskiej zostanie zorganizowana wystawa jego prac, jak równieŜ we 
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wrześniu 2007 roku podczas odbywającej się w Piotrowie międzynarodowej konferencji 
poświeconej sokołowi wędrownemu zostanie takowa zorganizowana.     
 
Do punktu 17 porządku obrad: 
 
Przewodniczący Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz poinformował, Ŝe  
w okresie międzysesyjnym brał udział : 

1. w obchodach X – lecia Stowarzyszenia Sołtysów Ziemi Wielkopolskiej                              
w Orzechowie; 

2. w Festynie Rodzinnym na Osiedlu Nr 2 w Czempiniu; 
3. w Powiatowym Święcie StraŜaków w Cichowie; 
4. na zaproszenie Marszałka Województwa w „Dniu Samorządowca”;  
5. w posiedzeniu wspólnym Komisji stałych Rady Miejskiej w Czempiniu.  

 
Do punktu 18 porządku obrad: 
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew udzieliła odpowiedzi na interpelacje                  
i zapytania radnych: 

1. Radnego Macieja Głochowiaka w sprawie: 
� zebrania ziemi z pobocza drogi w Jasieniu wzdłuŜ stawu, Burmistrz 

poinformowała, Ŝe w tygodniu poprzednim został skierowany kolejny monit  
w tej sprawie do odpowiedniego Wojewódzkiego Zarządu Dróg i zostanie on 
po raz kolejny ponowiony;  

� wyrównanie drogi tzw. gospodarskiej w Jasieniu wzdłuŜ stawu- odpowiedź 
zostanie udzielona na piśmie.  

2. Radnego Krzysztofa Giemzy w sprawach: 
� podjęcie interwencji w sprawie wykoszenia poboczy drogi Głuchowo –

Czempiń oraz w sprawie wykoszenia połączenia drogi krajowej                                
i wojewódzkiej w Głuchowie (wysepki) – interpelacja zostanie skierowana do 
Zarządu Dróg Wojewódzkich;  

� udzielenia odpowiedzi na pytanie, czy wyjaśniono sporne sprawy dotyczące 
budowy drogi na osiedlu K. Dobruckiego w Głuchowie – Burmistrz 
poinformowała, Ŝe został osiągnięty kompromis w toczących się rozmowach.   

3. Radnego Piotra Wojciechowskiego w sprawie udzielenia odpowiedzi na pytanie, 
dlaczego z Urzędu Gminy w Czempiniu został wyprowadzony punkt Ośrodka 
Doradztwa Rolniczego – Burmistrz wskazała, Ŝe tradycyjnie jeszcze w czasach 
poprzedniego systemu odziały ODR mieściły się w budynkach urzędów gmin, 
podobnie równieŜ w gminie Czempiń. Burmistrz Dorota Krystyna Lew 
poinformowała, Ŝe pod koniec poprzedniej jej kadencji, wystosowała pismo do 
szefostwa ODR w sprawie naliczenia czynszu za zajmowanie lokalu, poniewaŜ ODR 
nie płacił za uŜytkowanie tegoŜ lokalu, za łącze internetowe, za telefon i sprzątanie 
pomieszczenia. Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe wówczas zwrócił 
się do niej Dyrektor ODR, który poprosił o dołoŜenie w czasie konieczności 
naliczania tegoŜ czynszu, na co Burmistrz zgodziła się do końca grudnia 2006 roku. 
Burmistrz Dorota Krystyna Lew poinformowała, Ŝe w grudniu 2007 roku 
wypowiedziała lokal Ośrodkowi Doradztwa Rolniczego, zaś na pismo informujące                 
o tym fakcie nie uzyskała Ŝadnej odpowiedzi. Burmistrz Dorota Krystyna Lew wraziła 
pogląd, Ŝe obecne usytuowanie punktu ODR, który mieści się w siedzibie RKS                  
w Czempiniu, nieopodal Urzędu Gminy w Czempiniu nie powinno sprawiać trudności 
osoba korzystającym z jego porad.   
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4. Radnego Przemysława Sztukowskiego w sprawie wystąpienia do odpowiednich firm 
kolejowych w sprawie usunięcia drzew rosnących w pasie kolejowym wzdłuŜ posesji 
przy ulicy Kolejowej w Czempiniu, Burmistrz Dorota Krystyna Lew poprosiła                    
o doprecyzowanie treści interpelacji z podaniem numerów posesji i wówczas zostanie 
udzielona odpowiedź na piśmie.  

 
Do punktu 19 porządku obrad: 
 
W wolnych głosach i wnioskach: 
 
Radny Stanisław Owsianny w sprawie podjęcia interwencji w celu spowodowania wycięcia 
Ŝywopłotu przy posesji Pana Kaczmarka przy ulicy Kościańskie Przedmieście w Czempiniu.  
Radny Stanisław Owsianny w sprawie podwyŜszenia znaków przy przejeździe kolejowym                    
w kierunku Piechanina.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe zostanie wystosowane pismo 
z prośbą o obcięcie Ŝywopłotu przy posesji Pana Kaczmarka, zaś w przypadku znaków –                
w poprzedniej kadencji były one obniŜane, poniewaŜ zasłaniały widok jadącym 
samochodami.  
 
Radny Maciej Głochowiak zaproponował, aby zorganizować spotkanie radnych Rady 
Miejskiej w Czempiniu z przedstawicielami Zarządu Dróg Powiatowych i Zarządu Dróg 
Wojewódzkich celem wyjaśnienia wszelkich kwestii związanych z utrzymaniem dróg na 
terenie gminy Czempiń.  
 
Radny Jacek Jaśkowiak w sprawie wystąpienia do Zarządu Dróg Powiatowych o wykoszenie 
pobocza drogi Piotrowo – Roszkowo.  
 
Burmistrz Gminy Czempiń Dorota Krystyna Lew wskazała, Ŝe akcja wykaszania poboczy 
dróg juŜ się rozpoczęła na terenie gminy Czempiń i postępuje sukcesywnie. Burmistrz Dorota 
Krystyna  Lew wskazała, Ŝe często jest tak, Ŝe firmy decyzja się na wykoszenie traw 
jednorazowo, kiedy są one juŜ dosyć wysokie.  
 
Radny Jacek Jaśkowiak zwrócił uwagę na konieczność zajęcia się rozwiązaniem problemu 
zanieczyszczania chodników w mieście psimi odchodami. 
 
Do punktu 20 porządku obrad: 
 
Wobec wyczerpania porządku obrad IX sesji Rady Miejskiej w Czempiniu Przewodniczący 
Rady Miejskiej w Czempiniu radny Krzysztof Sankiewicz zamknął posiedzenie.  
 
                                                                                            Przewodniczący Rady Miejskiej 

w Czempiniu 
/-/ Krzysztof Sankiewicz 

 
Protokołował: 
Podinspektor 
mgr Magdalena Głucha  
 
 


